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INTERPELACJA 

w sprawie wprowadzenia nowych standardów korzystania z poznańskich Orlików 

 

 Szanowny Panie Prezydencie, 

 Zwracam się z prośbą o podjęcie działań, zmierzających do wprowadzenia nowych 
standardów korzystania z poznańskich Orlików. 

 

UZASADNIENIE 

 Mija ponad 10 lat od wprowadzenia programu „Orlik 2012”, w ramach którego 
powstało tylko w samym Poznaniu kilkanaście profesjonalnych obiektów sportowych. Zgodnie 
z umową z Ministerstwem Sportu i Turystyki samorząd poznański zobowiązał się do 
pokrywania kosztów utrzymywania obiektów oraz zatrudniania trenera środowiskowego przez 
10 lat.  

Uważam, że jesteśmy w dobrym momencie, żeby zastanowić się i rozpocząć dyskusję 
publiczną nad dalszym zarządzaniem poznańskimi Orlikami. Dlatego zwracam się z wnioskiem 
o rozważenie i ewentualne przygotowanie propozycji w zakresie: 

- możliwości wprowadzenia odpłatności za użytkowanie poznańskich Orlików przez szkółki 
piłkarskie i inne grupy zorganizowane, 

- ustalenia przeznaczenia otrzymanych środków z wynajmu, 

- ustalenia transparentnych zasad wynajmu Orlików przez szkółki piłkarskie i inne grupy 
zorganizowane, 

- wprowadzenie standaryzacji w regulaminach Orlików, 



- wyznaczenia tzw. „godzin dla mieszkańców”, tj. stałych godzin popołudniowo-wieczornych 
na wszystkich Orlikach, gdzie nie będzie możliwości wynajmu obiektów przez szkółki 
piłkarskie i grupy zorganizowane. Czas ten będzie poświęcony wyłącznie do użytku 
mieszkańców. 

 

  

 

Z wyrazami szacunku, 

/ - / Wojciech Chudy 


